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Izvješće  sa 13. sjednice Školskog odbora 

                                                             održane 8.prosinca 2014.god. 

 

 

  

Dnevni red: 

1. Prethodna suglasnost za radna mjesta nakon provedenog natječaja  

2. Razno 

 

Prije prve točke dnevnog reda jednoglasno je usvojen  zapisnik sa 12. Sjednice Školskog odbora. 

 

Ad. 1. Ravnatelj je upoznao prisutne s pristiglim prijavama na natječaj za radna mjesta nastavnika/ce 

matematike, psihologije, španjolskog jezika, hrvatskog jezika, glazbene umjetnosti i školskog knjižničara. 

Ravnatelj je zatražio prethodnu suglasnost za zasnivanje radnog odnosa sa sljedećim kandidatima: 

-Majom Kokorić, mag. psihologije, na radno mjesto nastavnice psihologije, na određeno, nepuno radno 

vrijeme do 31.kolovoza 2015.godine, 

-Dubravkom Crnošijom, prof. matematike, na radno mjesto nastavnice matematike, na neodređeno,  

puno radno vrijeme, 

-Sunčicom Mustać, prof.eng.i španjolskog jezika, na radno mjesto nastavnice španjolskog jezika, na 

neodređeno, nepuno radno vrijeme, 

-Ivom Mustać Klarić, uč.razr.nastave, na radno mjesto nastavnice glazbene umjetnosti, na 

određeno,nepuno radno vrijeme, ne dulje od 5 mjeseci, 

–Anom Kartelo, mag. hrvatskog jezika,  na radno mjesto nastavnice hrvatskog jezika,  na neodređeno, 

nepuno radno vrijeme, 

-Antom Prtenjačom, mag. knjižničarstva, na radno mjesto stručnog suradnika knjižničara, na 

neodređeno, nepuno radno vrijeme. 

(prilog 2.) 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno je dao prethodnu suglasnost za zasnivanje radnog odnosa sa 

predloženim kandidatima.  

 

Ad 2.Pod točkom razno ravnatelj je izvijestio o nastupu zbora naše škole na otvaranju prostorija Mjesnog 

odbora  Plovanija o čemu su roditelji učenika bili upoznati.  Osvrnuo se na natpise iz novina o nastupu 

zbora na „predizbornom skupu HDZ-a“,  te o nalazu prosvjetne  inspekcije nakon obavljenog nadzora. 

Inspekcija je utvrdila da u navedenom slučaju nije bilo povrede zakona.   

 

                                                                                             Predsjednica Školskog odbora 

 

 


